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T.C. 

ĠZMĠR BÜYÜKġEHĠR BELEDĠYESĠ 

2021 YILI NĠSAN AYI TOPLANTISI II. BĠRLEġĠMĠ 

MECLĠS GÜNDEMĠNE ĠLĠġKĠN TOPLANTI TUTANAĞI 

 

1. BÖLÜM 

MECLĠS GÜNDEMĠ 

 

Gündem No    : 97509404-301.03-4/2                                                        Toplantı Tarihi   : 14/04/2021 

Toplantı Yeri  : MithatpaĢa Caddesi, Mehmet Ali Akman Mahallesi        Toplantı Saati     : 17.00 

      No:1087 Konak/ĠZMĠR 

      (Ahmed Adnan Saygun Sanat Merkezi) 
 

I. BAġKAN TARAFINDAN MECLĠSĠN AÇILIġI 

 

II. BĠRĠNCĠ BĠRLEġĠMDE GÜNDEMDE BIRAKILAN BÜYÜKġEHĠR BELEDĠYESĠNĠN 2020 YILI 

FAALĠYET RAPORUNUN GÖRÜġÜLMESĠ 

 

III. BĠRĠNCĠ BĠRLEġĠMDE GÜNDEMDE BIRAKILAN ESHOT GENEL MÜDÜRLÜĞÜNÜN 2020 

YILI FAALĠYET RAPORUNUN GÖRÜġÜLMESĠ 

 

IV. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 
1. ESHOT Genel Müdürlüğü dayanıklı taĢınır kayıtlarında bulunan ve önerge eki Teknik Raporda durumları 

belirtilen otobüslerden; 35 LV 011 plakalı, 2004 model, BMC Belde CB 260 marka otobüsün Foça Belediye 

BaĢkanlığına bedelsiz olarak hibe edilmesi hususunun görüĢülmesi. (ESHOT-UlaĢım 

Yat.Dai.BĢk.E.15831/E.145560) 

 

2. ESHOT Genel Müdürlüğü dayanıklı taĢınır kayıtlarında bulunan ve önerge eki Teknik Raporda durumları 

belirtilen otobüslerden; 35 LN 618 plakalı, 2004 model, BMC CB 260 marka otobüsün Kastamonu Cide 

Belediye BaĢkanlığına, 35 KN 492 plakalı, 2004 model, BMC CB 260 marka otobüsün Kastamonu Araç 

Belediye BaĢkanlığına bedelsiz olarak hibe edilmesi hususunun görüĢülmesi. (ESHOT-UlaĢım 

Yat.Dai.BĢk.E.16133/E.151307) 

 

3. Buca Belediye BaĢkanlığının talebi doğrultusunda; BMC TGR 1832L markalı 15 adet 13+1,5 m³ çöp 

kamyonu, ISUZU NPR10 A2 marka 5 adet 8+1 m³  çöp kamyonu, FORD 2633 DC marka                                  

3 adet 16+5 m³  çöp kamyonu, 2 adet ISUZU NPR10 marka 5 m
3
 moloz kamyonu, 1 adet FORD 3542 DC 

marka 14
 
m³  moloz kamyonu, 1 adet IVECO 100E 19K marka 5

 
m³ 

 
yol süpürme aracı, 1 adet Karcher marka 

1
 
m³  yol süpürme aracının trafik tescil iĢlemleri yapıldıktan sonra söz konusu araçların Buca Belediye 

BaĢkanlığına devredilmesi hususlarının görüĢülmesi. (Makine Ġkm.Bak. ve On.Dai.BĢk.E.149649) 

 

4. KarĢıyaka Belediye Meclisinin; KarĢıyaka Belediyesinin 2021 Mali Yılı Bütçesinin Fonksiyonel 

Sınıflandırmanın birinci düzeyleri arasında önergede yer alan tabloda belirtildiği Ģekilde toplam 1.500.000,00-

TL aktarma yapılmasına yönelik, 06/04/2021 tarihli ve 85 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Yazı ĠĢl. ve 

Kar.Dai.BĢk.E.151034) 
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5. Mülkiyeti Belediyemize ait “YeĢilyurt Futbol Sahası ve Hizmet Binasının (Tribünleri ile birlikte)” 

kullanımına yönelik düzenlenen ve önerge ekinde yer alan Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığı ile 

Karabağlar Belediye BaĢkanlığı arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün 

kabulü ile söz konusu “Protokol”ün imzalanması için Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanına yetki verilmesi 

hususlarının görüĢülmesi. (Gençlik ve Spor Hiz.Dai.BĢk.E.146883) 

 

6. “Yerel Buğday ÇeĢitlerinin YaygınlaĢtırılması Projesi” kapsamında, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi 

BaĢkanlığı ile Ege Tarımsal AraĢtırma Enstitüsü arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer 

alan “Protokol”ün görüĢülmesi. (Tarımsal Hiz.Dai.BĢk.E.144069) 

 

7. Dünyayı ve ülkemizi de etkisi altına alan Koronavirüs (Covid-19) küresel salgını nedeniyle etkilenen tarife 

cetvelindeki konut dıĢı (lokanta, kahvehane, kafe, kafeterya, çay bahçesi, halı saha, düğün salonu, berber, 

kuaför, güzellik salonu, konaklama mekânları ve eğlence mekânları) kategorisindeki abonelerden 2021 yılının 

ilk üç ayında Evsel Katı Atık Transfer ve Bertaraf Bedellerinin alınmamasına yönelik Belediye Meclisimizin 

15/01/2021 tarihli ve 05.81 sayılı Meclis Kararının 2021 yılı sonuna kadar uzatılarak, konut dıĢı 

kategorisindeki abonelerden evsel katı atık transfer ve bertaraf bedellerinin alınmaması hususlarının 

görüĢülmesi. (Atık Yönetimi Dai.BĢk.E.149001) 

  

8. Belediye Meclisinin 10/08/2020 tarihli ve 05.577 sayılı Kararı ile onaylanarak 10/02/2021-11/03/2021 

tarihleri arasında askıya çıkarılan; Çiğli ilçesi, Harmandalı Mahallesi 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı 

Revizyonu DeğiĢikliğine; Harmandalı Mahallesi, 2278 ada, 3 parsel maliki Yılmaz TANSALIÇ tarafından 

yapılan itirazın incelenmesi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.145092) 

 

9. Mezarlıklar Dairesi BaĢkanlığının talebi doğrultusunda, mülkiyeti Belediyemize ait olan Kiraz ilçesi, 

Yenimahalle, 187 ada, 30 numaralı parselin; “Mezarlık Alanı” olarak belirlenmesine yönelik hazırlanan, 

1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı önerisi ve 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.144172) 

 

10. Aliağa Belediye Meclisinin 02/02/2021 tarihli ve 30 sayılı Kararı ile uygun görülen, YeniĢakran Mahallesi, 

23M 2d pafta, 270 ada, 1 numaralı parselde, “Ġlköğretim Alanı”nın yapı yaklaĢma mesafelerinin 5 metre olarak 

düzenlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.143585) 

 

11. Bayındır Belediye Meclisinin; Bayındır ilçesinde tespiti yapılan 43 adet mahallenin “Kırsal Mahalle” 

olarak kabul edilmesine iliĢkin, 05/02/2021 tarihli ve 56 sayılı Kararının görüĢülmesi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.147656) 

 

12. UlaĢım Projeler ġube Müdürlüğünce, “Menemen Ġlçesi, Cumhuriyet Mahallesi Çanakkale Asfaltı Üzeri 

Koyundere Yaya Üst Geçidi Uygulama Projesinin Yaptırılması ĠĢi” tamamlanmıĢ olup,  söz konusu iĢ 

kapsamında yapılacak çalıĢmalara engel teĢkil eden YG/AG hatların deplase edilmesine yönelik Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesi ile GDZ Elektrik Dağıtım A.ġ arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde 

yer alan “Protokol”ün görüĢülmesi. (UlaĢım Dai.BĢk.E.119634) 

 

13. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ve Kooperatif iĢ birliğinde Yukarıcuma Mahallesi ve yakın çevresindeki 

üreticilere Kırsal Kalkınma kapsamında tarımda makineleĢmenin arttırılması çalıĢmalarına destek olmak ve 

küçük üreticileri desteklemeye yönelik faaliyette bulunulması hedeflenmiĢ olup, Ġzmir BüyükĢehir Belediye 

BaĢkanlığı ile Bergama S.S Yukarıcuma Tarımsal Kalkınma Kooperatifi arasında imzalanmak üzere hazırlanan 
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ve önerge ekinde yer alan “Protokol”ün görüĢülmesi. (Tarımsal Hiz.Dai.BĢk.E.148944) 

 

14. Bige ÖNAL'ın dilekçesine istinaden; Milli Takım Futbolcusu "Erhan ÖNAL" isminin Göztepe Asma 

Köprüsünün ayağının arkasında kalan zeytinlik alana isminin verilmesi talebinin görüĢülmesi. (Park ve 

Bahçeler Dai.BĢk.E.71614) 

 

V. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN KOMĠSYON RAPORLARININ 

GÖRÜġÜLMESĠ 

1. Kentimizde engelli bireylerin de kullanabileceği eriĢilebilir plajlar ve tesislerin araĢtırılması, yeterli sayı ve 

uygun dağılımda bulunmayan Karaburun, Dikili, ÇeĢme, Urla, Seferihisar, Selçuk, Menderes, Foça, Aliağa 

ilçelerinde en az bir adet eriĢilebilir plaj düzenlemesinin Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi olanakları ile yapılması 

ve bu alanların iĢletiminin Ġlçe Belediyelerle birlikte gerçekleĢtirilmesine yönelik Yazılı Önergenin; Turizm ve 

Fuarcılık Komisyonunca oybirliği ile uygun bulunduğuna, Engelsiz Ġzmir – Plan ve Bütçe Komisyonlarınca; 

“Sosyal Projeler Dairesi Başkanlığı Engelli Hizmetleri Şube Müdürlüğünce, Ulaşım Dairesi Başkanlığı Deniz 

ve Destek Hizmetleri Şube Müdürlüğü ve daha sonra da, İklim Değişikliği ve Çevre Koruma ve Kontrol 

Dairesi Başkanlığı Mavi Bayrak Çalışma Grubu ile birlikte, kentimizdeki plajlar erişebilirlik açısından 

değerlendirilmiştir. Bu değerlendirme sonucunda, kentimizde 150’ye yakın halk plajı bulunduğu ve bunların 

yaklaşık 50 adedinin mavi bayrak statüsünde olduğu bilgisi alınmıştır. Ancak, kentimizde engelli bireylerin 

kullanımına uygun plajların olmadığı ve bu gereksinimin karşılanması amacıyla çalışmaların daha önceki 

yılda başlatıldığı ancak 2020 yılı pandemi süreci nedeniyle çalışmaların sonuçlandırılamadığı ifade edilmiştir. 

Ancak salgın ve doğal afetlerin, plaj kullanımına izin verebildiği ölçüde, daha önce yapılan hazırlıklar yeniden 

gözden geçirilerek Çeşme (Ilıca), Dikili (Halk Plajı), Menderes (Gümüldür Halk Plajı), Seferihisar (Akarca 

Halk Plajı), Selçuk (Pamucak Halk Plajı), Karaburun (Ardıç Halk Plajı) ve Aliağa ilçelerinde, erişebilir 

plajlar uygulamasının; projelendirme çalışmalarının Etüd ve Projeler Dairesi Başkalığınca, çevresel 

düzenlemelerin Fen İşleri ve Yapı İşleri Dairesi Başkanlığınca yapılması, satın alma işlemlerinin ise Sosyal 

Projeler Dairesi Başkanlığınca gerçekleştirilmesi, işletiminin ise İlçe Belediyeler ile birlikte 

gerçekleştirilmesi” Ģeklindeki müĢterek görüĢ doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

MüĢterek Rapor. (BüyükĢehir Belediye Meclis Üyesi Ahmet Uğur BARAN. E.88871) 

 

2. ĠçiĢleri Bakanlığına bağlı Nüfus ve VatandaĢlık ĠĢleri Genel Müdürlüğü (NVĠ) tarafından adresin sözel 

olarak tutulduğu Ulusal Adres Veri Tabanı (UAVT) ile iliĢkili Adres Kayıt Sistemi (AKS), Temmuz 2019 

tarihi itibarıyla Ġlimizde kullanıma kapatılarak adresin konuma dayalı olarak tutulduğu Mekânsal Adres Kayıt 

Sistemi (MAKS) uygulaması doğrultusunda, Bornova Ġlçe Belediyesince diğer ilçelerle komĢuluk iliĢkisi 

bulunmayan kendi iç mahalleleri olan Birlik, Çiçekli, Doğanlar, Egemenlik, Ergene, Erzene, Evka 3, Evka 4, 

Ġnönü, IĢıklar, Karacaoğlan, Karaçam, Kızılay, KoĢukavak, Merkez, Mevlana, Naldöken, Rafet PaĢa, 

Serintepe, Ümit, YeĢilçam, YeĢilova, Yunus Emre ve Zafer Mahalle sınırları sayısal (TUREF koordinat 

sisteminde) olarak belirlenmiĢ ve belirlenen bu sayısal mahalle sınırlarına iliĢkin, Bornova Belediye Meclisinin 

04/02/2021 tarihli ve 58 sayılı Kararı (eki mahalle sınır krokileri ile bu sınırlara ait koordinat özet 

cetvelleri)’nın Belediye Meclisimizin 13/02/2017 tarihli ve 05.118 sayılı Kararı doğrultusunda oyçokluğu ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Hukuk Komisyonu Raporu. (Harita ve Cbs.Dai.BĢk.E.64967) 

 

3. Belediyemiz yatırımı olan “Karabağlar ilçesi 5714/1 Sokak ile 3771/2 Sokak KesiĢiminde Dere Üzeri 

Karayolu Köprüsü Yapılması” ile “Kemeraltı Altyapı-Üstyapı Ortak Projesi, 1. Etap, Yağmursuyu Terfi 

Merkezi ile FevzipaĢa Bulvarı, GaziosmanpaĢa Bulvarı ve EĢrefpaĢa Caddesini Kapsayan (KuĢaklama Hattı) 

Atıksu ve Yağmursuyu Hatlarının Yapılması Ġkmal ĠĢleri” kapsamında yol güzergahlarında kalan Ġzmir 

Doğalgaz A.ġ ile Türk Telekomünikasyon A.ġ’ye ait olan hatların deplasmanları ilgili kurumlar tarafından 

yapılmasına yönelik deplasman bedellerinin ödenmesinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve 
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Bütçe Komisyonu Raporu. (Fen ĠĢl. Dai.BĢk.E.132375) 

 

4. Aliağa Belediye Meclisinin; Aliağa Belediyesinin 2021 Mali Yılı Bütçesine ek olarak taĢınmaz satıĢlarından 

elde edilecek gelirlerin, Aliağa Belediyesinin yetersiz gelen bütçe tertiplerine aktarılmak üzere önerge ekindeki 

tabloda belirtildiği Ģekilde toplam 50.000.000,00-TL Ek Bütçe yapılmasına yönelik, 02/03/2021 tarihli ve 43 

sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. (Yazı ĠĢleri ve 

Kararlar Dai.BĢk.E.91110)  

 

5. KarĢıyaka ilçesi, ġemikler Mahallesi, 32145 ada, 1 parsel no’lu taĢınmazın maliki muris Halil TÜRESE'nin 

151/3459 arsa payı (36,41 m²) ile 151/1153 arsa payının (109,22 m²) (toplam 604/3459 arsa payı 145,63 m²) 

yol olarak terkini ve her türlü takyidattan ari olarak Belediyemize rızaen devretmeleri karĢılığında KarĢıyaka 3. 

Noterliği tarafından 20/04/2016 tarihli ve 09959 sayılı Mirasçılık Belgesinde belirtilen payları oranında ġaziye 

TÜRESE'ye (145,63 m² x 945,63-TL)/(20/5)=143.650,52-TL, Hakan TÜRESE'ye (145,63 m² x 3.945,63-

TL)/(20/3)=86.190,31-TL, Ġlhan TÜRESE'ye (145,63 m² x 3.945,63-TL)/(20/3)=86.190,31-TL, Harun 

TÜRESE'ye (145,63 m² x 3.945,63-TL)/(20/3)=86.190,31-TL, Haldun TÜRESE'ye (145,63 m² x 3.945,63-

TL)/(20/3)=86.190,31-TL ve Rabia TÜRESE'ye (145,63m² x 3.945,63-TL)/(20/3)=86.190,31-TL 

kamulaĢtırmasız el atma bedelinin ödenmesi veya ödenmemesi hususunun; “Kamulaştırma Kanunu 

çerçevesinde ilgili Dairesince işlem yapılabilme yetkisi gözetilerek bu konuda Meclisimizce karar verilmesine 

yer olmadığı” Ģeklindeki müĢterek görüĢ doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin                   

Hukuk – Plan ve Bütçe Komisyonları Raporu. (Emlak Yön.Dai.BĢk.E.23016) 

 

6. Konak ilçesi, 1. Karantina Mahallesi, 726 ada, 21 no’lu parselin, Ġzmir 13. Asliye Hukuk Mahkemesinin 

2019/1 Esas-2017/453 sayılı Kararı doğrultusunda ifraz edilmek üzere hazırlanan BilirkiĢi Heyeti Raporunda, 

söz konusu parselin 93,62 m²'sinin Kaldırım ve Otopark olarak el atıldığı, söz konusu parseldeki Edip ġEN'e 

ait 42/654 arsa payının, talep edilen 12.314,66-TL/m² birim bedeli üzerinden ödenerek, her türlü takyidattan ari 

olarak Belediyemize rızaen devretmeleri karĢılığında, toplam 74.011,11-TL kamulaĢtırmasız el atma bedelinin 

tarafına ödenmesi veya ödenmemesi hususunun;“Kamulaştırma Kanunu çerçevesinde ilgili Dairesince işlem 

yapılabilme yetkisi gözetilerek bu konuda Meclisimizce karar verilmesine yer olmadığı” Ģeklindeki müĢterek 

görüĢ doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Hukuk – Plan ve Bütçe Komisyonları Raporu. 

(Emlak Yönetimi Dai.BĢk.E.63147) 

 

7. Uluslararası Cittaslow Genel Kurulunda yapılan sunum sonucunda; Cittaslow Metropol Projesinin Ġzmir 

BüyükĢehir Belediyesi tarafından yürütülmesine karar verilmiĢ olup, proje için iĢ birliği amacıyla Cittaslow 

Birliği ile resmi bağ kurulması, ayrıca Belediyemizin Cittaslow Destekçisi (Supporter) olacağının beyan 

edilmesi ve Cittaslow Tüzüğü tarafından belirlenen yıllık 3500 Euro aidatın ödenmesine iliĢkin Belediye 

Meclisimizin 16/12/2020 tarihli ve 1140 sayılı Meclis Kararı ile alınan yıllık 3500 Euro üyelik bedelinin 

önergede yer alan hesaba ödenebilmesi, Cittaslow Birliğinin yürüttüğü ĠletiĢim Projesi çalıĢmaları için ayrıca 

1000 Euro ödenebilmesi ve bu ödemenin ise önergede yer alan hesaba yatırabilmesinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – Avrupa Birliği ve DıĢ ĠliĢkiler Komisyonları Raporu. (Sosyal 

Prj.Dai.BĢk.E.143889) 

 

8. Buca Belediye Meclisinin; Bilgi ĠĢlem Müdürlüğünce 2021 Mali Yılı Numarataj Ücret Tarifelerinin önerge 

eki tabloda belirtildiği Ģekilde uygulanmasına yönelik, 04/02/2021 tarihli ve 2021/38 sayılı Kararının oybirliği 

ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – Esnaf ve Meslek Odaları – Tüketiciyi Koruma Komisyonları 

Raporu. (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.72109) 
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9. Menderes Belediye Meclisinin; 2021 Mali Yılı Katı Atık Tarifesi Cetvelinde; ''İZ-SU aboneliği olan 

mükelleflere ilişkin tarife aybaşında uygulanacaktır. Sayacın okunmadığı ayların ücreti de ilk okunduğu ay 

toplu olarak tahsil edilecektir.'' ibarenin iptal edilerek, söz konusu tarifeye iliĢkin ''Kirleten Öder İlkesine 

uygun olarak 0 (Sıfır) tüketimli abonelerde katı atık bedeli tahakkuk etmemesi 1 (Bir) ton tüketiminde katı atık 

bedeli tahakkuk etmesi'' Ģeklinde uygulanmasına yönelik, 05/02/2021 tarihli ve 47 sayılı Kararının oybirliği ile 

uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe – Çevre ve Sağlık Komisyonları 

 Raporu. (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.54838) 

 

10. Menderes Belediye Meclisinin; Menderes Belediyesi mülkiyetinde bulunan iĢ yerlerindeki kiracıların 

durumlarının incelenerek, belirtilen Genelge ile iĢ yerleri kapatılan kiracılardan iĢ yerlerinin kapalı oldukları 

süre boyunca kira alınmaması ve bu sürelerin kira sözleĢme sürelerine eklenmesine yönelik, 05/02/2021 tarihli 

ve 48 sayılı Kararının “İlçe Belediyesince değerlendirilmesi” Ģeklindeki müĢterek görüĢ doğrultusunda 

oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Plan ve Bütçe – Esnaf ve Meslek Odaları – Hukuk Komisyonları 

Raporu. (Yazı ĠĢl. ve Kar.Dai.BĢk.E.54990) 

 

11. Balçova ilçesi, Ġnciraltı Mahallesi, 2276 ada 24 parselin 5216 sayılı yasada tariflenen görev ve hizmetler 

kapsamında kullanılmak üzere "Belediye Hizmet Alanı" olarak belirlenmesine yönelik hazırlanan 1/5000 

ölçekli Nazım ve 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı önerilerinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.141855) 

 

12. Selçuk Belediye Meclisinin 01/03/2021 tarihli ve 45 sayılı Kararı ile uygun görülen;  Cumhuriyet 

Mahallesi, 3041 ada, 1 parselde yer alan “Ortaokul Alanı”nın yapılaĢma koĢulları ve yapı yaklaĢma 

mesafelerinin yeniden düzenlenmesine yönelik hazırlanan 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik 

önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu.   

(Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.130919)    

 

13. Foça Belediye Meclisinin; Kozbeyli Mahallesi, yürürlükteki 1/1000 ölçekli GeliĢme Alanı Uygulama Ġmar 

Planında konut koĢullu imar adasına isabet eden parsellerde Planlı Alanlar Ġmar Yönetmeliğinin ilgili 

maddeleri kapsamında Yönetmelikte belirtilen ticari kullanımların zemin katlarda yer alabilmesine yönelik, 

04/12/2020 tarihli ve 198 sayılı Kararının; “Talep yeniden incelenmiş olup, Komisyonumuzca adı geçen 

bölgede zemin katlarda ticaret talebi uygun görülmekle birlikte; Planlı Alanlar İmar Yönetmeliğinin ilgili 

maddeleri ve Çevre ve Şehircilik Bakanlığının görüşü doğrultusunda cadde ve sokak isimlerinin belirlenerek 

iletilmesi halinde değerlendirilebileceğinden bu aşamada Belediyesine iade edilmesinin” oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.38197) 

 

VI. GÜNDEM DIġI KONUġMA TALEPLERĠ 

 

VII. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLĠS ÜYELERĠNĠN MAZERETLERĠNĠN 

GÖRÜġÜLMESĠ 

 

VIII. ÜÇÜNCÜ BĠRLEġĠMĠN GÜN VE SAATĠNĠN TESPĠTĠ VE KAPANIġ 
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                                                         2. BÖLÜM 

              2021 YILI NĠSAN AYI II. BĠRLEġĠMĠ TOPLANTI TUTANAĞI 

 

Tutanak  No   : 97509404-301.04-4/2                                                   Toplantı Tarihi  : 14/04/2021 

Toplantı Yeri  : MithatpaĢa Caddesi, Mehmet Ali Akman Mahallesi  Toplantı Saati    : 17.00 

                           No:1087 Konak/ĠZMĠR 

                           (Ahmed Adnan Saygun Sanat Merkezi) 

 

TOPLANTIDA HAZIR OLANLAR: Erhan KILIÇ, Taner KAZANOĞLU, Serkan KALMAZ, 

Ġlhan DAL, Fikret AKTAġ, Mustafa ġafak BARAN, Bülent SÖZÜPEK, Ceyhan KAYHAN, 

Ġbrahim UlaĢ POLAT, Bahar GÜRSUL, Hüseyin ÜNAL, Yahya YILDIZ, Ali Emrah 

KARAMUSTAFAOĞLU, ġamil Sinan AN, Erhan UZUNOĞLU, Cenap BÖRÜHAN, Asker 

GÜNEġ, Saadet ÇAĞLIN, Mustafa ÖZUSLU, Birgül SURAL ÜNER, Murat AYDIN, Nilüfer 

BAKOĞLU AġIK, Serdar SANDAL, Ġsmail SARI, YeĢim TEKOĞLU, Ġrfan ÖNAL, Cindi Can 

POLAT, Selim Utku GÜMRÜKÇÜ, Ali Rıza KÖÇER, Burhan Suat ÇAĞLAYAN, Ali GÜL, 

Ömer ġENTÜRK, Özkan YILDIZ, Sultan ĠPEKLĠ, Ali YILMAZ, Çağlar GÜLEZ, Halil ARDA, 

Ġbrahim ÖZKARA, Necati KIRMAZ, Ġzel ZENGĠNOBUZ DERĠNSU, Ġlhan ÖZKÖSE, Mehmet 

ERĠġ, Ufuk AYKOL, Özay KAPTAN, Mustafa GERÇEK, Nazan DÖNMEZ, Rıdvan 

KARAKAYALI, Mehmet TÜRKMEN, Ali BOR, Gürsel RÜZGAR, Erkan ÖZKAN, Halil 

ÇULHAOĞLU, Fatma ÇALKAYA, ġerif SÜRÜCÜ, Ufuk YÖRÜK, Bülent KÖKLÜ, Ertan 

CERTEL, Onur YĠĞĠT, Dolunay BAYER, Ġbrahim Halil KILIÇ, Memet MALTEPE, , Fikriye 

ARSLAN, Ayhan KAYA, Hüsniye YILDIRIM, Hasan KORKMAZ, Berkhan PARLAK, Sefer 

TOPÇU, Aybars YILDIRIM, Fayıka ÖNER, ġükrü SÜREROĞLU, Hasan UYSAL, Fatih 

GÜRBÜZ, RaĢit DĠRĠM, Hakan BARÇIN, Özdem Mustafa ĠNCE, Özan PARLAR, Nilay 

KÖKKILINÇ, Kazım ÇAM, Ahmet ĠNANLI, Feridun YILMAZLAR, Ruhi SELEK, Ġlkay 

GĠRGĠN ERDOĞAN, Raife KARABATAK, Mustafa SOLMAZ, , Burçin Kevser TOURCHIAN, 

Ġsa NEZĠR, Fikret MISIRLI, Mustafa Alper GÜLDALI, Fırat EROĞLU, Hakan YILDIZ, Hıdır 

ALPTEKĠN, Ahmet Uğur BARAN, Özgür HIZAL, Hüsnü BOZTEPE, Ali GÖNEN, ġevket 

HASIRCI, Murat ÖNCEL, Metin YAġAR, Okan BĠLDĠRĠCĠ, Çile ÖZKUL, AĢkın UYAR, 

AyĢegül DURAN TÜRKER, Ali AYYILDIZ, Mehmet PINAR, Erhan ÇALIġKAN, BarıĢ 

BÜKÜLMEZ, Semih YALIN, Erol ÇOMAK, Ümit CĠNGÖZ, Uğur DEMĠREZEN, Ġsmail 

EKEROĞLU, Ertuğrul AKGÜN, Sema YEġĠLÇĠMEN, Kemal SEVĠNÇ, Halil AKBULUT, 

Sedat SARI, Salih Atakan DURAN, Halil Doğukan EROĞLU, Salahattin ġAHĠN, Hakan 

ġĠMġEK, Turgut PINAR, Alpaslan KOPARAL, Osman MERT, Nezih ÖZUYAR 

 

TOPLANTIYA KATILAMAYANLAR: Mustafa Tunç SOYER, Muhittin SELVĠTOPU, 

Mustafa ĠDUĞ, Abdül BATUR, Cemil TUGAY, Mehmet Atilla BAYSAK, Gamze Gül 

ÇAMUR, Sabahattin UÇAR, Deniz BEKTAġ, Ramazan Ġsmail UYGUR, Sıla Ġlgi AKKAġ, 

Muharrem BAYRAKTAR, Oğuzhan ÖZġAHĠN, Musa ÖZCAN, Mustafa KAYALAR, Fatma 

EKĠCĠOĞLU, Mehmet Onur BaĢar ÜÇKAN, Murat CĠHAN, Murtaza DAYANÇ (Urla Belediye 

BaĢkan Vekili), Seda ÖZTÜRE, Ġsmet ORHAN, Ali ENGĠN, Adil KIRGÖZ, Ġsmail YETĠġKĠN, 

Muammer Ekrem ORAN, Filiz CERĠTOĞLU SENGEL, Nuri CAFEROĞLU, Refik SÜREN, 

Alpaslan BĠLEN, Selma KISA, Fatih TAġTAN, Dilek YILDIZ, Özgür Erman ÇAĞLAR, Göksel 

DĠNÇER, Aydın PEHLĠVAN (Menemen Belediye BaĢkan Vekili), Yusuf DEMĠRCĠOĞLU, 

Galip ATAR, Hakan KOġTU, Orçun ERSEZGĠN, AyĢegül ALTUĞ, Mümin BAYRAM, Saliha 
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ÖZÇINAR, Sadık DOĞRUER, Hakan ERTANE, Ġlhan AVCI, Tarkan Fikret ÇALIK, Cüneyt 

UMUTLU, Serkan ACAR, Eda KILIÇ, Nafiz KÜKLER, Serdar AKSOY, Hasan ÜNAL 

 

I. BAġKAN TARAFINDAN MECLĠSĠN AÇILIġI 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Değerli Meclis Üyeleri, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi 

Meclisinin Olağan Meclisinin Nisan Ayı II. BirleĢimini açıyorum. Toplantı yeter sayımız 

mevcuttur. Değerli Meclis Üyeleri, Ģimdi Gündemimizi sırayla gerçekleĢtirmek üzere maddelere 

geçiyorum. 

 

II. BĠRĠNCĠ BĠRLEġĠMDE GÜNDEMDE BIRAKILAN BÜYÜKġEHĠR 

BELEDĠYESĠNĠN 2020 YILI FAALĠYET RAPORUNUN GÖRÜġÜLMESĠ 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Bildiğiniz üzere Gündemde bırakılan maddelerimiz vardı Sayın 

KÖKKILINÇ? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Gündemde bırakılsın. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? Bu maddeleri 

yine Gündemde bırakıyoruz, Cuma Günkü oturumumuzda bu maddeler üzerine görüĢmelerimizi 

yapacağız. Peki, Ģimdi Gündemimizin… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: BaĢkan’ım oylayalım, Gündemde bırakılmasını oylayalım. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki. Gündemimizin 2. maddesi yani Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesinin 2020 Yılı Faaliyet Raporunun Gündemde Bırakılmasını oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir.  

 

III. BĠRĠNCĠ BĠRLEġĠMDE GÜNDEMDE BIRAKILAN ESHOT GENEL 

MÜDÜRLÜĞÜNÜN 2020 YILI FAALĠYET RAPORUNUN GÖRÜġÜLMESĠ 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Gündemimizin 3. maddesi yani ESHOT Genel 

Müdürlüğünün 2020 Yılı Faaliyet Raporunun Gündemde Bırakılmasını oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Cuma günü görüĢeceğiz Ģu anda 

Gündemde tutuyoruz. 

 

IV. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERĠN 

GÖRÜġÜLMESĠ 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: ġimdi, BaĢkanlık Makamınca Gündeme Eklenen Önergelerin 

GörüĢülmesi noktasında buyurun.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Birinci, pardon… Madde baĢlıklarıyla okunarak görüĢülsün ve oylansın. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Madde baĢlıklarıyla oylanarak görüĢülmesini… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: GörüĢülsün ve oylansın. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki.  Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? Evet 

Gündemdeki maddelerin, madde baĢlıkları halinde oylanıp görüĢülmesini oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Buyurun Sayın KÖKKILINÇ.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: 1. 2. ve 3. maddelerin doğrudan oylanmasını öneriyoruz. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? Değerli 

ArkadaĢlar, 1., 2., ve 3 no’lu Önergelerin doğrudan oylanmasını oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Kabul edilmiĢtir oybirliği ile. 4? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 4. maddenin Bütçe Komisyonuna gönderilmesini istiyoruz. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? Değerli 

Meclis Üyeleri, 4 no’lu Önergenin Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edilmesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 5? 
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NĠLAY KÖKKILINÇ: 5. madde Hukuk – Bütçe – Gençlik, Spor. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: 5 no’lu Önergenin, Hukuk - Plan ve Bütçe - Eğitim, Kültür, 

Gençlik ve Spor Komisyonlarımıza Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? Havale 

edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 6? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 6. madde Hukuk – Tarım – Bütçe. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 6 no’lu 

Önergenin Hukuk – Tarım, Orman ve Hayvancılık – Plan ve Bütçe Komisyonuna havale 

edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 7? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bütçe – Tüketici – Çevre – Kent Konseyi. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: 7 no’lu Önergenin Plan ve Bütçe – Tüketiciyi Koruma – Kent 

Konseyi – Esnaf ve Meslek Odaları Komisyonlarına havale edilmesini Sayın YILDIZ? Sayın 

ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkanım, pardon.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Bütçe – Tüketici... 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Çevre. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Çevre. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Kent Konseyi, Esnaf da olsun, Hukuk da olsun... 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: O zaman Ģimdi Ģöyle söylüyorum Değerli ArkadaĢlar, Plan ve 

Bütçe – Tüketiciyi Koruma – Kent Konseyi –  Esnaf ve Meslek Odaları – Çevre ve Sağlık. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ve Hukuk. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Hukuk. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? Evet, 7 no’lu 

Önergenin Plan ve Bütçe – Tüketiciyi Koruma – Kent Konseyi – Esnaf ve Meslek Odaları – 

Çevre ve Sağlık – Hukuk Komisyonlarına havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Komisyonlarımız bol bol çalıĢacak arkadaĢlar. 

Peki, 8?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar – Hukuk. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 8 no’lu 

Önergenin Ġmar ve Bayındırlık - Hukuk Komisyonuna gönderilmesini oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 9? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 9 ve 10 Ġmar. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 9 ve 10 no’lu 

Önergelerin Ġmar Komisyonuna havale edilmesini… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Tarım. Tarım ve Ġmar… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Nasıl efendim? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Pardon, özür dilerim. Ġmar Komisyonu sadece. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: 9 ve 10 Ġmar ve Bayındırlık. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: 9 ve 10 no’lu Önergelerin Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonuna havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir, 11? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 11, Tarım – Ġmar – Hukuk. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 11 no’lu 

Önergenin Tarım, Orman ve Hayvancılık – Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk Komisyonlarına 
havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir, 12? 
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NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk – Bütçe. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 12 no’lu 

Önergenin Hukuk – Plan ve Bütçe Komisyonlarına havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 13? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 13, Hukuk – Bütçe – Kooperatifler. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 13 no’lu 

Önergenin Hukuk – Plan ve Bütçe – Kooperatifler Komisyonlarına havale edilmesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 14? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: 14 no’lu Önerge Hukuk Komisyonu. Sayın YILDIZ? Sayın 

ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 14 no’lu Önergenin Hukuk Komisyonuna gönderilmesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Değerli Meclis Üyeleri, iki 

Önergemiz daha var onları okutarak direkt Komisyonlarına havale edeceğim. Buyurun. 

DĠVAN KÂTĠBĠ: Sayın Meclis Heyetine. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi tarafından 

Cumhuriyetimizin KurtuluĢu'nun 100. Yılına ithafen ulusal düzeyde "100. Yıl MarĢı ġiir ve 

Beste YarıĢması" gerçekleĢtirilecektir. Söz konusu yarıĢmada, Ek'li ġartnamede sunulan 

ödüllerin, Müdürlüğümüzün 190.5.03.4.2.05 Ödül, Ġkramiye ve Benzeri Ödemeler bütçe 

kaleminden karĢılanmasını ve Sayın Meclis Heyetinizce karar alınmasını tensiplerinize arz 

ederim. (Kültür ve Sanat Dai.BĢk.E.150716) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın KÖKKILINÇ? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Kültür – Hukuk – Bütçe Komisyonu. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? Okunan 

Önergenin Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor – Hukuk – Plan ve Bütçe Komisyonlarına 
havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul 

edilmiĢtir. Diğer Önerge? 

DĠVAN KÂTĠBĠ: Sayın Meclis Heyetine. Bayraklı Belediye Meclisinin 07/01/2021 tarihli ve 

13 sayılı Kararı ile kabul edilen; 27/10/2010 tarih ve 27742 sayılı "Atık Su Alt Yapı ve Evsel 

Katı Atık Bertaraf Tesisleri Tarifelerinin Belirlenmesinde Uyulacak Usul ve Esaslara iliĢkin 

Yönetmelik" gereği 2021 yılı için mesken ve iĢ yerlerine tahakkuk ettirilen Evsel Katı Atık 

Bedellerinin güncellenmesi BüyükĢehir Belediye Meclisimizin 12/03/2021 tarihli 

toplantısında 05.264 sayı ile karara bağlanmıĢ olup, sözkonusu karara Bayraklı Belediyesi 

Temizlik ĠĢleri Müdürlüğünün 12/04/2021 tarihli ve E-70050832-301-661/6437 sayılı Yazısı 

ekinde gönderilen eksik tabloların eklenmesi ve güncellenmesi hususlarının, 5393 sayılı 

Belediye Kanununun 18/f maddesi gereği Meclisimizce incelenerek gerekli kararın 

alınmasını arz ederim. Mustafa Tunç SOYER. BüyükĢehir Belediye BaĢkanı. (Yazı ĠĢleri 

Dai.BĢk.E.151929) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Okunan önerge, Buyurun. 
NĠLAY KÖKKILINÇ: Çevre – Bütçe – Esnaf. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Okunan Önergenin Çevre ve Sağlık – Plan ve                        

Bütçe – Esnaf ve Meslek Odaları Komisyonları, Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın 

SEVĠNÇ? Komisyonlarına gönderilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Sayın BaĢkan’ım, bir önceki Önergenin acil olması gerekiyormuĢ, Beste 

YarıĢması ile ilgili Önergenin. Acil kaydıyla diyelim. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Hangi Önergenin? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Beste YarıĢmasıyla ilgili… 
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MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Okuttuğum... 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Az önce okuttuğunuz Önerge evet. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Okuttuğum 1. Önergenin... 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Acil kaydıyla görüĢülmesi… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Ödül, ödülle ilgili olan Önerge? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Ödülle ilgili olan Önerge, ödülle ilgili olan Önerge acil kaydı. 

Peki acil kaydı düĢelim, kayıtlara düĢsün. 

 

V. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN KOMĠSYON RAPORLARININ 

GÖRÜġÜLMESĠ 
 MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Değerli Meclis Üyeleri, Ģimdi Gündemimizin diğer maddesine 

geçiyorum. Komisyon Raporlarının GörüĢülmesi maddesine… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 1. maddeyi Komisyondan geldiği Ģekliyle oylansın, oybirliğiyle geçmiĢ. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 1 no’lu 

Komisyon Raporunun Komisyondan geldiği Ģekilde oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, madde 2? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 2. madde Komisyonlardan oyçokluyla gelmiĢ, geldiği Ģekliyle diyelim. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: 2 no’lu Komisyon Raporu Komisyonlardan oyçokluyla 

gelmiĢtir. Komisyonlardan geldiği Ģekliyle oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oyçokluğu  ile kabul edilmiĢtir. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Diğer tüm maddelerimiz 3’den 13’e kadar, 13 dâhil Komisyonlardan 

oybirliğiyle geçmiĢ, geldiği Ģekliyle kabul görsün. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Yani 3 ve 13? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Dâhil. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Dâhil. Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? 

Oylamadan önce, oylamadan önce birazdan oylayacağım ama 4 no’lu Komisyon Raporu ile ilgili 

olarak Aliağa Meclis Üyemiz Hakan Bey’e söz vermek istiyorum. Buyurun Hakan Bey. 

HAKAN ġĠMġEK: Sayın BaĢkan, Sayın Meclis, Çok Kıymetli Ġzmirliler, Komisyondan gelen 4. 

maddede Aliağa Belediyesinin ek bütçesi ile ilgili bir madde idi. Bu ek bütçe talebimizin, 

Aliağa'da yapılması gerçekleĢecek olan “Meslek ve Çevresel Hastalıklar Hastanesi”nin yapımını 

Aliağa Belediyesi üstlendiği için ve orada 27.000 metrekare olan inĢaat alanı 53.000 metrekareye 

çıktığı için böyle bir ek bütçe talebi hasıl olmuĢtu. Geçen Meclisimizde konuĢmuĢtuk, bu 

Mecliste de Sayın Komisyon Üyeleri oybirliğiyle kabullerini gösterdiler. Bunun için teĢekkür 

ediyorum. Biz de geçtiğimiz Cuma günü bu hastanenin yapımı ihalesini gerçekleĢtirdik, 

geçtiğimiz hafta Cuma günü ihalesini gerçekleĢtirdik. Gerekli prosedürler tamamladıktan sonra 

da ivedi bir Ģekilde yapımına geçilecektir. Ġzmir'e hayırlı olsun diliyorum. TeĢekkür ederim. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Evet,  ben de teĢekkür ederim Meclisimiz adına hem 

Aliağa’mıza hem de Ġzmir’e hayırlı olsun. Değerli Meclis Üyeleri, 3 no’lu Komisyon Raporu 

dâhil Komisyonlardan gelen maddelerin, 3 no’lu Komisyon Raporu dâhil, 13 no’lu Komisyon 

Raporu dâhil Komisyonlarından geldiği Ģekilde oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

 

VI. GÜNDEM DIġI KONUġMA TALEPLERĠ 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: ġimdi Değerli ArkadaĢlar, Gündemimizin diğer maddesine 

geçiyorum Gündem DıĢı KonuĢma Talepleri, buyurun. Siz talep ediyorsunuz. Önce arkadaĢım 

buyurun. Erhan Bey, Buca Belediye BaĢkanımız. 
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ERHAN KILIÇ: Evet. Değerli BaĢkan, Değerli Meclis, öncelikli olarak bugün BaĢkanlık 

Makamından Gelen Önergelerden 3. madde Buca’mızla ilgili. Buca’mızın yaklaĢık 25 yıllık bir 

problemi olan temizlik araçlarını, Buca’ya bu maddeyle kazandırmıĢ olduk. Bundan dolayı ben 

öncelikli olarak, BüyükĢehir Belediye BaĢkanı’mız Sayın Tunç SOYER’e katkılarından dolayı ve 

özellikle böyle bir taleple geldiğimizde hiç düĢünmeden kabul etmiĢ olması ve sonrasında bu 

hususta bize tüm süreç boyunca her aĢamada yardımcı olan destek veren Sayın Genel 

Sekreterimiz Buğra Bey’e, Buğra GÖKCE’ye ve bu Önergeyi doğrudan kabul eden tüm Meclis 

Üyesi Dostlarımıza buradan tekrardan çok teĢekkür ediyorum. Buca için gerçekten çok 

önemliydi, tekrardan sağ olun, var olun. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki, teĢekkür ederim. Ben de bu arada gerçekten Meclisimiz 

adına Buca’ya bu yapılan yardımların ve katkıların hayırlı olmasını temenni ediyorum. Çünkü 

Buca bildiğiniz üzere en yüksek oya ve en yüksek nüfusa sahip ilçelerimizden bir tanesi. 

Buca’nın temizliği ile ilgili yapılan her katkıda Ġzmir’in, temiz bir Ġzmir’e kavuĢma adına ancak 

takdir edilir. TeĢekkür ediyorum katkısı olanlara. Sayın BOZTEPE buyurun. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın BaĢkan, Değerli Meclis Üyeleri, hepinizi sevgiyle selamlıyorum. 

Ben hayatımda bir kere bu Meclisten erken çıktım, o da Pazartesi Günkü Meclisti. Bir kere 

Karaburun Belediye BaĢkanı’mızı bizi de davet ettiğinden dolayı kendisini, daha doğrusu en kısa 

zamanda Ramazan’dan sonra Grup BaĢkan Vekili Özgür HIZAL’la ve bir iki arkadaĢımız daha 

var, misafir olacağız. Bizim zaten toplum olarak biz misafirperveriz kendisi de söylemiĢ 

misafirperver olduğunu. ġimdi Türkçe ile ilgili de bir kıtlıktan bahsetmiĢ. Ben kürt kökenli bir 

siyasetçiyim, bir vatandaĢım, bir insanım. Gerçekten de Türkçeyi de iyi kullanmaya çalıĢırım. 

Kendisi de 2 tane Ģirketin genel müdürünü… Kendisi de söylemiĢ orada, “ben atanmadım” kendi 

kendine olmuĢ, doğrudur ve oradan da maaĢ almadığını da söylüyor, o da doğrudur. Ġlk önce 

sadece 2 ay galiba 3 ay bir ödendi, gündeme gelince de o aldığım maaĢı da kendi ibanına 

geçtikten sonra da baĢka yerlere bağıĢladı. Fakat orada bir cümle benim çok dikkatimi çekti, 

esasen onun için ben konuĢtum, kalktım konuĢmaya çalıĢıyorum. “Koçlar gibi” deyince, 

gerçekten de ben de canlı yayında izliyordum, ben bir hanımefendiye, zarif bir bayana “Koçlar 

gibi” yani ataerkil bir kelimeyi kullanmasını, bir erkek olarak yakıĢtıramadım. “Koçlar gibi” 

kelimesini ki özellikle burada hem de toplumsal cinsiyetle ilgili Nilay Hanım devamlı görüĢlerini 

söylüyor. Burada ben Nilay Hanım’ın ne diyeceğini merak ediyorum. Aslında, aslında iĢte bizim 

dilimizin gereği bu, yapılacak bir Ģey yok. Karaburun’un da gerçekten çok meĢhur keçisi var. 

Yani orada mesela “Ceylan gibi” diyebilirdi. Çok da güzel olurdu. Bu “Koçlar” kelimesi 

gerçekten de herhalde aynı benim gibi bazen insanın iĢte doğasında oluyor, alıĢkanlık olmuĢ 

kelimeleri kullanıyoruz. Yoksa ama biz kesinlikle Karaburun Belediye BaĢkanı’mızla herhangi 

bir sorunumuz yok, kendisi direkt bize sataĢtı. Ben gerçekte de kendisini tanımıyordum. Yani 

burada 176 Meclis Üyesi var, birçoğunu tanımıyorum. Kendisiyle tanıĢmıĢ oldum. Geleceğiz en 

kısa zamanda, misafiriniz olacağız. Ramazan’dan sonra balıkları hazırlayın. Sevgiyle 

selamlıyorum hepinizi. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ:  ġimdi söz… Bir dakika arkadaĢlar, söz isteyene vereceğim 

herkese ama bir Ģey söyleyeyim. Sayın BOZTEPE niye iki Ģeye takıldı? Bir, öncelikle niye 

Ramazan’dan sonra? Onu bir öğrenmek isteriz. Diğeri de “Koçlar gibi”yi çok eril mi 

buluyorsunuz? Peki, Sayın BaĢkan’ım buyurun. 

ĠLKAY GĠRGĠN ERDOĞAN: TeĢekkür ediyorum ama “Koçlar gibi” lafı bir deyimdir. 

Öğretmen olanlarımız var burada, kullanılan bir deyimdir. Kadın ya da erkek olarak bu kelimenin 

kullanılmasının bir ayrıĢtırması yoktur. Bir Ģey sadece ekleyeyim. Ben hala yanlıĢ bilgilendirdiler 

diyorum, ondan gelin ben hiçbir zaman iki, üç maaĢ almadım. MaaĢım bir kere 4 ay sonra, bir 

kere maaĢ yattı. Bir gün sonra da okula zaten gerçekten de bağıĢladım. Öyle gösterildiği gibi ne 
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defalarca maaĢ aldım ne de hakkımda açılan dava var. Ben hatta geçen günkü konuĢmadan sonra 

gittim, “yahu” dedim “Benim bilmediğim dava mı var hakkımda?” Bir tane bile dava yok. Ben 

hariç herkes biliyor yalnız. “Koçlar gibi” demek de bir argo kelime değil, dilbilgisi kuralıdır. 

Sınavlarda bile büyük bir ihtimalle soruluyordur. Bunu bir kadın olarak kullanmakta da hiçbir 

sakınca görmüyorum. Bir hakaret değildir, kaba değildir. TeĢekkür ediyorum, bekliyorum zaten. 

Ama beni bakın beni tanımamanızı ben anlayamadım, ben devamlı yerim ikinci sırada Abdül 

BaĢkanımın yanıdır, defalarca konuĢursunuz, ben de her seferinde selam veririm. Hani görmek 

istemiyorsanız baĢka bir Ģey, teĢekkür ediyorum. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki, teĢekkür ederiz. Buyurun, Sevgili KardeĢim, Osman Bey. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ben de konuyla ilgili küçük bir Ģey, Hüsnü Bey’e… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Buyurun. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Biz bu dönem Toplumsal Cinsiyet EĢitliği Komisyonu olarak 3. yılımızı 

yaĢıyoruz. Geçen sene boykot edilmiĢtik, bu sene de boykot edildik. Aslında isterdim ki Hüsnü 

Bey bizimle beraber çalıĢsın, beraber çalıĢalım. Hâlâ bu teklifi yapıyorum, gelecek Meclislerde 

ne olur, hani üç arkadaĢımızı Komisyonumuza alalım. TeĢekkür ederim. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Değerli Meclis Üyeleri... 

HÜSNÜ BOZTEPE: BaĢkan’ım bir dakika… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Söz vereceğim, söz vereceğim Hüsnü Bey, söz vereceğim. 

Değerli Meclis Üyeleri, Sayın KÖKKILINÇ’ın Önergesini oylarınıza... Sayın HIZAL? Sayın 

ġAHĠN? Sayın SEVĠNÇ? Buyurun, Sayın BOZTEPE. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın BaĢkan, Nilay Hanım teklifinizi kabul ediyorum. Lütfen beni Gruba 

ilave edin ve toplantılar eğer ki kesiĢmezse, aynı örtüĢmezse bütün toplantılara gelip katılacağım. 

Beni lütfen Gruba ilave edin, hemen WhatsApp Grubuna beni ilave edin. 

NĠLAY KÖKKILINÇ:  Çok memnun oluruz. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Usül olarak Ģöyle bir Ģey var mıdır bilmiyorum. Yani… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: ġöyle yapalım, gelecek Mecliste planlayalım. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Eksik vardı. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Biz AK Parti’den 3 arkadaĢımızı alalım Komisyonumuza. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Aynen, bravo, bravo. Peki. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Alalım. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki, peki. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Gönüllü olarak… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Gönüllü her zaman gelebilirsiniz, memnuniyetle. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Değerli ArkadaĢlar, Osman Bey’e vereceğim söz, buyurun. 

OSMAN MERT: Sayın BaĢkan’ım, öncelikle teĢekkür ediyorum bu kadar güzel bilhassa keyifli 

Meclisin gitmesinde emeği geçen herkese. 1,25 ve 1,50 pide ve ekmek fiyatlarından dolayı 

öncelikle Sayın BaĢkan’ımıza çok teĢekkür ediyorum. Fakat Ġzmir'in 30 ilçesinden biri olan 

Foça’da da mobil Ģekli ile olabilir, daha teknik bir tarafı ile olabilir, sonuçta Foça’da da gelir 

seviyesi düĢük birçok vatandaĢımızın, çalıĢan kesimin çok olduğunu düĢünerek, acaba, “Bu 

fiyattaki pidenin, ekmeğin Foça tarzındaki bölgelere ulaĢımı ile ilgili bir mobilize çalıĢma en 

azından Ramazan'da yapılabilir mi?” dikkatleri çekmek istedim. TeĢekkür ederim. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki, Sayın MERT teĢekkür ederim. Sayın Genel Sekreterimiz 

burada, kendileri bu konuyu dinlediler. Öneriniz için teĢekkür ederim, değerlendirmek lazım diye 

düĢünüyorum Sayın Genel Sekreterim. Evet, Sayın KardeĢim. Foça’dan gidiyoruz, Foça, Foça. 

Böyle sahilden, sahilden. Buyurun. 

FATĠH GÜRBÜZ: TeĢekkür ederim öncelikle. ESHOT Genel Müdürümüze, BüyükĢehir 

Belediye BaĢkanı’mıza sonsuz teĢekkürler. Biz de bir aracı hibe aldık. Belediyemiz için ihtiyaçtı, 
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talebimize de olumlu cevap verdiği için bütün Meclise teĢekkür ediyorum. Bu arada Ramazan 

bayağı bayağı hepimizi yumuĢatmıĢ, sakinleĢtirmiĢ. Hüsnü Ağabeyi Ramazan’dan sonra ben de 

bekliyorum. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Evet, evet ġerif Bey, arkadaĢlar ġerif Bey’e… Güzel gidiyor, 

ġerif Bey buyurun. 

ġERĠF SÜRÜCÜ: Sayın BaĢkan, Saygıdeğer Meclis Üyesi ArkadaĢlarım, Dilek ve Temenniler 

veya Gündem DıĢı KonuĢmaları, bu koronadan dolayı çok kısa kesersek eğer Meclisi bitirirsek 

çünkü çok sıkıntılı bir sürece girdik. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Doğru. 

ġERĠF SÜRÜCÜ: Risk almayalım, benim özel ricam. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki, Salahattin Bey buyurun. 

SALAHATTĠN ġAHĠN: Sayın BaĢkan’ım, Meclis Üyelerimiz, Bürokratlarımız, Basınımızın 

Temsilcileri, Ġzmirliler hepinizi sevgiyle, saygıyla selamlıyorum. Sayın BaĢkan’ım, biraz önce 

Meclisimize gelmeden önce Çakabey, Konak Pier’in önünde, Çakabey Anıtının açılıĢını Tunç 

SOYER BaĢkanımız, Milletvekillerimiz, Mustafa ÖZUSLU BaĢkan Vekilimiz, AK Parti Grup 

BaĢkan Vekilimiz Özgür HIZAL Beyefendi yine ĠYĠ Parti Ġlçe BaĢkanımız Kemal SEVĠNÇ 

Ağabeyim, Meclis Üyelerimiz, Bürokratlarımız, Genel Sekreterimiz hep birlikte yaptık. Bu 

Çakabey Anıtı daha önceden geçtiğimiz yıllarda orada mevcuttu ama bir vesile kaldırılmıĢ. Bunu 

bizim Konak Meclis Üyemiz Ali PEYNĠRCĠ Beyefendi ve Ahmet YENĠÇIRAK Beyefendinin 

önerileri ile burada Meclise, gündeme getirdim ben ve bu oraya tekraren, yeniden bir Çakabey 

Anıtı yapılarak bugün konumlandırıldı, yerleĢtirildi, açılıĢı da yapıldı. Ben burada BüyükĢehir 

Belediye BaĢkanı’mıza, Genel Sekreterimiz Buğra Bey’e, Genel Sekreter Yardımcılarımıza, 

bütün Bürokratlarımıza, emeği geçen herkese teĢekkür ediyorum. Yine Çakabey, ülkemiz için de 

Ġzmir için de önemli bir Selçuklu Komutanı geçmiĢte. Türkleri denizlerle kaynaĢtıran ilk öncü 

Çakabey olmuĢtur. Çakabey 1078 yılında Bizans’a esir düĢmüĢ ve Ġstanbul’a gönderilmiĢtir. 

Çakabey Ġstanbuldaki esaret döneminde deniz ve denizciliğe karĢı tutku derecesinde bir ilgi 

duymaya baĢlamıĢtır. Bizans Ġmparatoru’nun 1081 yılında değiĢimi sebebiyle Ġstanbuldaki 

karıĢıklıklardan yararlanarak, orayı terk etmeyi baĢarmıĢtır. Çakabey, beyliğinin askerleri ile 

yeniden bir araya gelerek Ġzmir’i ele geçirmiĢ ve müstakil bir Türk Bey’i olarak sınırlarını 

geniĢletmeye baĢlamıĢtır. Çakabey, Ġzmir’de o döneme göre modern sayılabilecek bir tersane 

yaptırmıĢtır. Bu aĢamadan sonra gemi inĢa faaliyetlerine geçilmiĢ, sürekli ve yelkenli gemilerden 

oluĢan, 50 parçalık ilk Türk donanması 1081 yılında inĢa edilmiĢtir. Emir Çakabey, 1081 yılında 

50 parçadan oluĢan ilk Türk Donanması ile Egenin sıcak sularına yelken açarak Urla, ÇeĢme, 

Foça’yı ele geçirmiĢtir. 1081 yılında Türk Deniz Kuvvetlerinin kuruluĢ yılı olarak kabul 

edilmiĢtir. Ġlk Türk Donanması, 1089 yılında Midilli, 1090 yılında ise Sakız Adasını fethederek, 

denizlerin dünyasına hızlı bir giriĢ yapmıĢtır. Çakabey komutasındaki ilk Türk Donanması 19 

Mayıs 1090 tarihinde, Karaburun ile Sakız Adası arasında kalan, Koyun Adaları civarında Bizans 

Donanması ile karĢılaĢmıĢtır. Tarihte Koyun Adaları Muhaberesi olarak geçen bu ilk deniz 

savaĢında Bizans Donanması ağır kayıplarla geri çekilmek zorunda kalmıĢtır. Çakabeyin 1095 

yılında ölümü, yükselen bir değer olan Türk Denizciliğinin geliĢim hızına büyük bir darbe 

indirmiĢtir. Evet, Çakabeyi bir miktar da olsa anlatmak istedim. Esasında anlatmaya saatler 

yetmez ama çok teĢekkür ediyorum, saygılar efendim. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Biz de size çok teĢekkür ederiz Değerli ArkadaĢlar.  

 

VII. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLĠS ÜYELERĠNĠN MAZERETLERĠNĠN 

GÖRÜġÜLMESĠ 
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MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Evet, Değerli ArkadaĢlar, Gündem DıĢı baĢka konuĢma talebi 

olmadığı için, Toplantıya Katılamayan Meclis Üyelerinin Mazeretlerinin GörüĢülmesi maddesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Mazeretleri kabul edilmiĢtir. 

 

VIII. ÜÇÜNCÜ BĠRLEġĠMĠN GÜN VE SAATĠNĠN TESPĠTĠ VE KAPANIġ 
MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Değerli arkadaĢlar, bir sonraki birleĢimimiz, yani 16 Nisan 

2021 Cuma saat: 16:00'da. 16 Nisan 2021 Cuma saat: 16:00’da yine bu salonda yapılacaktır. 

Hepinize katılımınız için teĢekkür ediyorum. Meclisimizi kapatıyorum, teĢekkür ederim. 
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